
Interpelácia č. 4/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Ing. Bulla: 
Pred zhruba rokom bol mestu predložený projekt výstavby nových šatní na Zimnom štadióne 
v Trebišove. Bola o tom dlhá diskusia vrátane plánu práce stavebnej skupiny. Aké úkony boli 
odvtedy urobené na tomto projekte a kedy a či vôbec budú tieto práce vykonané, opäť 
v súvislosti s plánom práce stavebnej skupiny. 
 
PhDr. Čižmár: 
Zrejme viete aj vy, pán poslanec, keďže sa zaujímate o problematiku hokejového klubu 
a vôbec zimného štadióna, že táto situácia bola doriešená. Konzultovali sme ju aj s príslušným 
zamestnancom Mestského športového klubu mládeže, aj s trénermi a ľuďmi, ktorí sa venujú 
hokeju. Urobili sa úkony, ktoré zabezpečili zdarný priebeh sezóny zatiaľ, doterajšej sezóny 
a v prípade, že takáto požiadavka vyvstane, budeme sa touto otázkou zaoberať. Určite budete 
o tom informovaní aj vy na jednotlivých komisiách.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


